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Krobia, dnia 5 października 2016 r. 
 

 
                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   XXIII/2016 
 
                                   z   XXIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  28 września 2016 r. w ZSOiZ w Krobi     
========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    15.00 
                   godzina zakończenia:   18.00  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14, 

nieobecny Henryk Busz.   
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  
              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 
     2.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 
     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Maciej Lulka                   - radca prawny 
                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 
Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 
 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXI sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 
8. Wręczeni stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

a) przyjęcia Sprawozdania z realizacji w roku 2014 i 2015 Gminnej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2020,  

b) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 
c) zmiany przebiegu istniejących dróg gminnych, 
d) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych, położonych                    

w Krobi, 
e) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia od Skarbu 

Państwa prawa własności nieruchomości położonych na terenie gminy,   
f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej                            

w Żychlewie, 
g) zmiany uchwały Nr XI/84/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września   

2015 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,                
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h) zmiany Uchwały Nr XV/121/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 grudnia 
2015 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na lata 
2016 - 2025, 

           i)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016. 
 

10.   Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Krobia oraz planów   
finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2016 roku. 

        11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
      12.  Wolne głosy i wnioski. 
      13.  Zakończenie. 
 
Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości.  
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, nieobecny 
Henryk Busz, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
     Burmistrz zgłosił wniosek o zmianę treści nazwy projektu uchwały w punkcie 9 f)                    

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej                        
w Żychlewie na treść :„w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
niezabudowanej położonej  w Żychlewie”, z uwagi na błąd pisarski.  

     Wniosek o zmianę porządku obrad sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych,  
     Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. Pierwotny porządek 

stanowi załącznik do protokołu.  
 

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu  z XXII sesji.    
      Protokół z XXII sesji przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych.  
      
      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
      Burmistrz : udzielono odpowiedź radnej K. Łabędzie, iż podjazdy dla osób 

niepełnosprawnych do ratusza i budynku na Wyspie Kasztelańskiej przewidziane zostaną 
przy remoncie ich elewacji. Prędkość pojazdów na ul. Kobylińskiej od strony tzw. drogi 
Posadowskiej jest wystarczająca.  Odnośnie czystości i porządku chodników, to należy to 
do mieszkańców przyległych nieruchomości, a droga czyszczona będzie w miarę 
możliwości. Kwestię  przestrzegania zasad bezpieczeństwa na plantach skierowano do 
Policji. 

     Udzielono odpowiedź radnej P. Wajnert, iż temat sygnalizacji świetlnej przy ul Powst. 
Wlkp. przekazano do WZDW w Poznaniu.  

     Udzielono odpowiedź radnemu J. Gałęzewskiem, iż wykonanie naprawy uszkodzeń na           
ul. Fabrycznej zlecono Spółdzielni ECOSS. 

     Udzielono odpowiedź radnemu K. Perdonowi, iż prace związane z wykonanie naprawy 
uszkodzeń na ul. Ponieckiej  również zlecono Spółdzielni ECOSS. 

     Udzielono odpowiedź radnemu M. Dudzie, iż środki na zakup wozu strażackiego zostały 
przekazane i termin jego dostawy określono na styczeń 2017 roku. Odnośnie 
funkcjonowania w naszej gminie Karty Dużej Rodziny, to na jej terenie jest takich 317 
rodzin do niej uprawnionych. Wniosek złożyło 56 rodzin, i wydano 292 karty.  
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     Udzielono odpowiedź radnemu L. Włodarczykowi w kwestii lokalizacji ławek przy 
nowododanej ścieżce Krobia – Pudliszki, to temat omawiano na spotkaniu ze Starostą 
Gostyńskim.   

      Do Starostwa Powiatowego w Gostyniu przekazano interpelację radnego H. Busza 
dotyczącą zniwelowania nierówności drogi w Sułkowicach.  

      Do WZDW w Poznaniu przekazano interpelację radnego R. Olejniczka dot. 
nieprawidłowości odprowadzania wód opadowych przy drodze nr 434.  

     Wpłynęła odpowiedź WZDW w Poznaniu na interpelację radnej p. Wajnert iż, zabiegi 
pielęgnacyjne zieleni przy drodze nr 434 wykonane zostaną w okresie jesiennym oraz 
naprawy chodnika przy ośrodku oraz naprawy chodnika przy ośrodku zdrowia do końca 
II kwartału 2017 roku.  

      Odpowiadając na interpelację radnej K. Łabędy skierowano w okresie międzysesyjnym 
dotyczącej terenu zieleni przy posesji nr 18 ul. Kobylińskiej, to obszar ten był 
porządkowany i będzie utrzymywany przez Urząd Miejski.  

     M. Duda : odnośnie odpowiedzi na temat funkcjonowania Karty Dużej Rodziny, to mnie 
chodziło o korzystnie z ofert przedsiębiorców, ich usług, czy produkcji. Według 
informacji ministerstwa na terenie naszej gminy są dwa podmioty włączone w system 
realizacji tych kart i są to jedynie dwa banki. Ja w swojej interpelacji zwracałem uwagę, 
że były prowadzone takie rozmowy. Czy nie przystąpili do tego, że nie było sensu, czy  
być może te prace są kontynuowane w zakresie konsultacji.  

      Burmistrz : prace prowadzane są w zakresie  wprowadzenia funkcjonowania gminnej 
karty dużej rodziny  i gminnej karty seniora. Pojawiła się także koncepcja utworzenia 
karty wolontariusza. Takie karty miałyby pozwolić ich posiadaczom na korzystanie                      
z tańszych usług i zakupów oferowanych przez sieć lokalnych przedsiębiorstw                              
i instytucji. Prowadzono były rozmowy z przedsiębiorcami i nie jest to temat zamknięty 
aby na terenie naszej gminy uruchomić jej działanie. Również w ramach rozmów                         
z Burmistrzem Śremu odnośnie wspólnego działania w zakresie działania tej karty na 
obszarach obu samorządów. Nie byłoby to tylko poprzez przedsiębiorstwa, kino, ściankę 
wspinaczkową, czy świetlice.  

     M. Duda : można by obszarem objąć teren całej Unii Śremskiej.   
     Burmistrz : do tego właśnie sprowadzała się moja propozycja dla całego tego terenu.  
     K. Perdon : z odpowiedzi na interpelację otrzymałem odpowiedz, że prowadzone są 

rozmowy dot. remontu przejazdu kolejowego. 
     Burmistrz : deklaracja zarządcy tej linii kolejowej, że będzie to realizowane w tym roku. 

Zależne jest to zabezpieczenia środków finansowych za zabezpieczeniem techniczne tego 
przejazdu.  Prowadziłem rozmowy z Urzędem Marszałkowskiemu również w tym 
temacie ze względu na przebieg tej linii z drogą wojewódzką. Takie deklaracje były lecz 
jest to związane z zawartym porozumieniem.  Nie określono terminu realizacji tego 
zadania.    

      
     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

L. Bem : 1. Sprawa dotyczy lustra przy wyjeździe z ulicy Zwierzyckiego o co już 
wcześniej interpelowałem. Konieczne byłoby jego zamontowanie z uwagi na bardzo 
duży ruch pojazdów na tym odcinku i złą widoczność od strony Potarzycy. Decyzja 
zarządcy w tej sprawie była już pozytywna, jednak zależne to było od sfinansowania 
montażu tego lustra.    
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2. Sprawę zgłosili rodzice uczniów klas młodszych, chodzi o skrzyżowanie Placu 
Kościuszki z ulicą Kobylińską. Dojście do przejścia bliższego rynku jest dość wąskie                   
i być może należy rozważyć usytuowanie kolejnego po drugiej stronie w kierunku 
poczty. Takie rozwiązanie umożliwiłoby bezpieczniejsze poruszenie się dzieci od strony 
szkoły.  
J. Mikołajczak : 1. Temat przystanku szkolnego w Rogowie poruszyli mieszkańcy                        
z uwagi na niebezpieczną jego lokalizację.  Proponują jego przeniesienie na drugą stronę 
gdzie jest dość duży plac gminny, jest to po prawej stronie jadąc do Niepartu i na tym 
placu autobus właśnie zawraca.  
2. Sprawa dotyczy dróg w Chwałkowie i Rogowie gdzie wykonywano naprawy 
nawierzchni. Jednak ponownie na nowo widoczne są znaczne ubytki w jezdni w tych 
miejscowościach.  
H. Urbański : 1. Mieszkańcy ulicy Kopernika zwracali się z zapytaniem, na który rok 
przewidywana jest przebudowa tego odcinka drogi?  
2. Sprawa dotyczy działki za restauracją Darwid. Teren ten nie jest uporządkowany, 
mamy tam piękny chodnik, a jedzie się jak w tunelu.  Świadczy to także o wizerunku 
miasta, a zgodnie z zapisami ustawy każdy właściciel nieruchomości ma obowiązek 
porządkowania terenu przy swojej posesji.  
R. Szulc : mieszkaniec Posadowa zwrócił się z problemem, iż po wichurze jaka przeszła 
przez tą miejscowość uszkodziła przy posesji pana Jędryczki drzewo pochylając się na 
jego budynek. Fakt ten zgłaszał pracownikowi Urzędu, lecz nie otrzymał informacji jakie 
ma podjąć dalsze działania, czy może ściąć gałęzie lub całe usunąć. Prosi o jakąś 
informację co dalej podejmować z tym problemem, aby nie być obciążonym jakimiś 
kosztami.   
G. Skrobała : 1. Mieszkańcy  Gogolewa zawracają się z prośbą o usunięcie krzewów na 
łuku drogi od Skoraszewic do Gogolewa. Na samym łuku zostały one obcięte lecz 
widoczność jest jeszcze ograniczona zagrażając pojazdom i proszą o wycięcie na 
dalszym odcinku.  
2. Temat dotyczy placu zabaw na boisku szkolnym w Nieparcie, aby zwiększyć kontrole 
Policji  szczególnie w godzinach wieczornych ponieważ nie dzieci szkolne ale 
podejrzewamy, że młodzież starsza dewastuje ten teren w porze wieczornej.  
M. Duda : proszę o skierowanie do zarządcy drogi powiatowej ul. Kobylińskiej sprawy,                   
że wnioskowałem już o przesunięcie przejścia dla pieszych w kierunku rynku w celu 
zapewnienia bezpieczeństwa dzieci uczęszczających do tej szkoły. Samochody jadące od 
Pępowa rozwijają na tym zakręcie duże prędkości. Uzyskałem odpowiedź, iż nie ma 
takiej możliwości ponieważ jest to wiązane z usytuowanym skrzyżowaniem i możliwe 
jest jedynie zamontowanie barier bezpieczeństwa. Proszę o skierowanie do samorządu 
powiatowego wniosku o zamontowanie barier ochronnych naprzeciw wejścia głównego 
do szkoły od stronu ul. Kobylińskiej,  które wyeliminują wbiegnięcie dziecka na ulicę.    

 

Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach  podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.                                                                                                                               
03.09 – wraz z radnymi uczestniczyłem w otwarciu inwestycji: „Przebudowa drogi 
powiatowej w miejscowości Krobia do skrzyżowania z ulicą Poniecką w Pudliszkach”.         
05.09 – wraz z radnymi uczestniczyłem w konferencji rozpoczynającą realizację LSR 
LGD Gościnna Wielkopolska.                                                                                                                  



5 
 

Od 01.09 do 16.09 radni uczestniczyli w zebraniach wiejskich dot. planowania funduszu 
sołeckiego na 2017 rok.                                                                                                                         
11.09 – radni uczestniczyli w VI Festiwalu Tradycji i Folkloru w Domachowie.                                      
13.09 – uczestniczyłem w Senioriadzie 2016 zorganizowanej przez UTW w Krobi.                          
17.09 – radni uczestniczyli w uroczystości upamiętniającej 76. rocznicę zbrodni 
katyńskiej oraz 77. rocznicę agresji Armii Czerwonej na Polskę.                                                      
20.09 – uczestniczyłem w wizycie studyjnej w Krobi przedstawicieli Turkowskiej Unii 
Rozwoju na zaproszenie UTW w Krobi.                                                                                                
20.09 – uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Unia 
Gospodarcza Regionu Śremskiego – Śremski Ośrodek Wspierania Małej 
Przedsiębiorczości.                                                                                                                           
21.09 – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu omówienia 
spraw bieżących, będących w kompetencji komisji.                                                                    
22.09 – radna Genowefa Skrobała uczestniczyła w otwarciu sali wykładowo-
dydaktycznej UTW w Krobi mieszczącej się w budynku przy ul. Grunwaldzkiej nr 2                        
w Krobi.                                                                                                                                                         
22-23.09 – uczestniczyłem  w  14.  Samorządowym  Forum  Kapitału  i  Finansów                                 
w Katowicach.                                                                                                                                       
24.09 – wraz z radnymi uczestniczyłem w uroczystym otwarciu Alei imienia Stanisława 
Fenrycha, odsłonięciu pomnika upamiętniającego założenie firmy Pudliszki oraz 
otwarciu drogi im. Stanisława Fenrycha w  Pudliszkach.                                                                
24.09 – uczestniczyłem w podsumowaniu projektu „Śpiew na niepogodę, taniec na dobry 
humor” realizowanego w ramach PGS przez KGW i OSP w Wymysłowie przy udziale 
Gminy Krobia.                                                                                                                                            
27.09 - odbyło się wspólne posiedzenie stałych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 
analizy projektów uchwał na 23. sesję Rady Miejskiej w Krobi i omówienia spraw 
bieżących.                                                                                                                                            
27.09 – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania 
opinii do projektów uchwał na 23. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                      
28.09 - odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu wydania 
opinii do projektów uchwał na 23. sesję Rady Miejskiej w Krobi.                                                          
28.09 - odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu analizy projektów uchwał na                    
23. sesję Rady Miejskiej w Krobi.    

     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
Sprawozdanie przedstawił Z-ca Burmistrza Krobi, stanowi ono załącznik nr 1 do 
protokołu.  

      
Ad. 8 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej  dla uczniów. 
Zgodnie z uchwałą Nr XXII/189/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 31 sierpnia 2016 r. 
stypendia za wyniki w nauce za II semestr w roku szkolnym 2015/2016 wręczyli 
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uczniom przewodniczący Rady, przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 
oraz Burmistrz Krobi.  

Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:                                                                         
a) przyjęcia Sprawozdania z realizacji w roku 2014 i 2015 Gminnej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2020.                                                      
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik  MGPOS A. Krzyżostaniak. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała: komisja obradowała 
w dniu 27.09.2016 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXIII/190/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 września 2016 r.                          
w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji w roku 2014 i 2015 Gminnej Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2020; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało14 radnych. 
 

b) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów 
O. Pawlaczyk.                                                                                                                                   
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
w dniu 28.09.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XXIII/191/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 września 2016 r.                              
w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało14 radnych. 
 

c) zmiany przebiegu istniejących dróg gminnych.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Przewodnicząca Referatu Inwestycji                          
i Remontów O. Pawlaczyk.                                                                                                                               
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański: komisja obradowała                   
w dniu 28.09.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XXIII/192/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 września 2016 r.                              
w sprawie zmiany przebiegu istniejących dróg gminnych; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało14 radnych. 

d) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych, położonych w Krobi.                                                                                                                
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego 
M.Krzyżostaniak.                                                                                                                       
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała w 
dniu 28.09.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                                      
Uchwałę Nr XXIII/193/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 września 2016 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości niezabudowanych, położonych                                                   
w Krobi; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

e) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia od Skarbu Państwa 
prawa własności nieruchomości położonych na terenie gminy.                                                                                               
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego  
M.Krzyżostaniak.                                                                                                   
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                      
w dniu 28.09.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                                                                                   
Uchwałę Nr XXIII/194/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 września 2016 r. w sprawie 
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wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Krobia od Skarbu Państwa prawa 
własności nieruchomości położonych na terenie gminy; przyjęto jednomyślnie, głosowało 
14 radnych. 

f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Żychlewie.                           
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego 
M. Krzyżostaniak.                                                                                                                                                   
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański : komisja obradowała                  
w dniu 28.09.br i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                
Uchwałę Nr XXII/195/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 września 2016 r. w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Żychlewie; 
przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych. 

g) zmiany uchwały Nr XI/84/2015 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 września   2015 r. 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.                                                          
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego  
M. Krzyżostaniak.                                                                                                             
Przewodniczący   Komisji  Budżetu   L. Bem  :   komisja  obradowała   w   dniu  28.09.br                                   
i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                                                         
Salę obrad opuścił radny M. Duda.                                                                                                         
Uchwałę Nr XXIII/196/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 września 2016 r. w sprawie 
zmiany uchwały Rady Miejskiej  w  Krobi  Nr  XXV/184/2004  z  dnia  29  grudnia  2004 r.                
w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XI/84/2015  Rady  Miejskiej  w  Krobi  z dnia 30 września   
2015  r.  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej   Powiatowi   Gostyńskiemu;   przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 

h) zmiany    Uchwały    Nr XV/121/2015     Rady    Miejskiej    w    Krobi z  dnia                     
29 grudnia  2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Krobia  na lata 2016 – 2025.                                                                                           
Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą złącznik nr 2 do protokołu 
przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.                                                                                 
Przewodniczący   Komisji  Budżetu  L. Bem :  komisja  obradowała  w  dniu  dzisiejszym                       
i  projekt   uchwały  oraz  autopoprawkę  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie.                                 
Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                         
Uchwałę  Nr  XXIII/197/2016   Rady   Miejskiej   w   Krobi   z dnia   28  września   2016 r.                            
w sprawie zmiany    Uchwały    Nr XV/121/2015     Rady    Miejskiej    w    Krobi   z   dnia 
29 grudnia  2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia  
na lata 2016 – 2025; przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 

i) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016. 

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik  nr 3                                   
do protokołu przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.                                                                                  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                       
i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                 
Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 13 radnych.                                                
Uchwałę Nr XXIII/198/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 września 2016 r.                              
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w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2016; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 13 radnych. 

  Ad. 11 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                                      
Sekretarz Gminy : odpowiedzi zostaną udzielone pisemnie.  

Ad. 12 Wolne głosy i wnioski. 

Sołtys wsi Rogowo zwrócił uwagę na konieczność dokonania wycinki zakrzaczenia na 
odcinku drogi Niepart –Gogolewo ze względu na zagrożenie dla przejeżdżających 
pojazdów. Również ze względów bezpieczeństwa dzieci zasadne byłoby przeniesienie na 
drugą stronę przystanku autobusowego w Rogowie, o co wnioskował już do Starostwa 
Powiatowego.                                                                                                                                           
J. Mikołajczak : Pan Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z posłem J. Dziedziczakiem, 
czy można uzyskać informację jakie prowadzono rozmowy w kwestii  kopalni,                                  
czy pani Sekretarz może udzielić jakiejś odpowiedzi?                                                                                         
Sekretarz Gminy :   odpowiedzi udzieli Pan Burmistrz.                                                                                  
J. Mikołajczak : chciałbym zwrócić się do radnych, iż w dzisiejszym głosowaniu 
wyrażono akceptację realizacji inwestycji drogowej Pudliszki - Kuczynka. Myślę, że 
przyjdzie czas na remont dróg w południowej części gminy.                                                                      
K. Perdon : to nie my decydujemy,  kto decyduje o wykonaniu tej inwestycji.  

Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

    

Protokół sporządziła :                                                                                                               
Aurelia Sikorska   

  
 


